
De competitie is er al weer bijna halverwege. Bij de jongste voetbalpupillen zijn al weer
de nodige najaarskampioenschappen gevierd. Spelers en begeleiders van harte gefelici-
teerd! Zorgelijker is de stand van zaken bij ons vlaggeschip.Alle goede intenties ten spijt
bivakkeert het eerste elftal in de kelder van de tweede klasse J.Toegegeven: de ploeg is
jong en moet misschien nog veel leren. Het ‘gat‘  met de veilige middenmoot wordt ech-
ter met de week groter. Afgelopen seizoen verkeerde SV Schalkhaar rond deze tijd in
een soortgelijke situatie die wonderwel goed afliep, mede dankzij onze eigen Guus
Hiddink: Jacob Ensing. Er zat zelfs bijna nog een periodetitel in! Laten we hopen dat de
geschiedenis zich herhaalt, waarbij Arjen Bredewolt en zijn mannen op steun van de
achterban mogen rekenen.

Een jaarlijks terugkerend fenomeen is in ieder geval de komst van de goedheiligman in ons kikker-
landje. Ook dit jaar brengt Sint met zijn Pieten een bezoek aan SV Schalkhaar. Op woensdagmiddag 30
november a.s. komt hij naar de Wijtenhorst. En niet onbelangrijk: met zijn bezoeken aan gezinnen en
bedrijven in Schalkhaar en omstreken sponsort hij bovendien onze nieuwe sportaccommodatie. Een
diepe buiging is op zijn plaats voor deze oude man met zijn trouwe knechten.

Bij het verschijnen van deze GOAL zijn de ledenvergaderingen al gepasseerd. Het nieuwe complex
krijgt steeds meer vorm en kleur. En als veel dingen in het leven is niet alles zwart of wit. Blauw is ook
een hele mooie kleur!

Namens de redactie,
Wim Groot Koerkamp
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In de Buitengewone algemene ledenvergadering van 9 november jl. is het huishoudelijke
reglement (plus gedragsregels, begrotingsreglement, organogram) besproken en vastge-
steld. Wij zullen ons nog beraden op de wijze waarop wij deze informatie toegankelijk
krijgen voor alle leden.

Ook is uitgebreid gesproken over de ont-
wikkelingen rond het nieuwe complex. Het
ontwerp is op hoofdlijnen klaar en de
gemeentelijke procedures (onder meer de
zogenaamde artikel 19 procedure) zijn
gestart. Tijdens de vergadering heeft onze
architect Jan Daggenvoorde een toelichting
gegeven op het voorlopige ontwerp van het
clubgebouw. Een prachtig ontwerp, maar in
de huidige opzet te duur ten opzichte van
het oorspronkelijke budgettaire kader.
Besloten is om het plan zodanig aan te pas-
sen, dat het past binnen de op deze avond
vastgestelde kaders. Het bestuur heeft van
de vergadering de ruimte gekregen om
zonodig de hypotheek met € 50.000 te ver-
hogen.
Daarnaast heeft de vergadering het bestuur
toestemming gegeven om te onderzoeken
of wij een tweede kunstgrasveld (één kunst-
grasveld zal door gemeente bekostigd wor-
den) geheel of deels in eigen beheer kunnen
realiseren.
De komende tijd gaan wij de plannen verder uitwerken en het financieel concretiseren. Eind decem-
ber zullen vervolgens alle plannen in een buitengewone ledenvergadering ter goedkeuring aan de leden
worden voorgelegd.

Diefstal
Periodiek worden wij geconfronteerd met diefstal uit de kleedkamers. Blijkbaar is niets meer veilig,
want zelfs kleding en schoenen worden gestolen. Het is, hoewel wij ons wel beraden op maatregelen,
gezien de drukte op de trainingsavonden ondoenlijk om voldoende toezicht te houden.
Wij willen de leden er nadrukkelijk op wijzen om geen waardevolle spullen onbeheerd in de kleedka-
mers te laten liggen. Ook adviseren wij om geen dure merkkleding of schoenen aan te doen op de
trainingsavonden.Wees op je hoede voor diefstal en laat geen dure spullen achter in de kleedkamers.

Namens het bestuur,
Ben de Fooij
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Bestuurshamer

In memoriam
De afgelopen periode werden wij geconfronteerd
met twee sterfgevallen die de vereniging niet onbe-
roerd hebben gelaten. In oktober verongelukte de
zoon van Henny Driessen, Jeroen Driessen, op de
zeer jonge leeftijd van 27 jaar.Wederom werd het
gezin van Henny en Willemien Scholten getroffen
door een tragisch ongeval.
Hoewel wij wisten dat Anton Swartjes ongeneeslijk
ziek was, kwam het bericht van zijn overlijden toch
nog onverwacht. Anton is 69 jaar geworden. Hij
was als vrijwilliger in velerlei functies altijd zeer
betrokken bij de vereniging. Op zijn geheel eigen
wijze heeft hij veel werkzaamheden verricht. Dat
varieerde van schoffelploeg tot het organiseren
van kaartactiviteiten. En als acquisiteur van de
Goal genereerde hij veel extra financiële middelen
voor de vereniging.
Het is goed om te zien dat heel veel leden van hun
medeleven blijk gaven op de condoleance en
begrafenis. Het bestuur en de leden van SV
Schalkhaar wensen beide gezinnen veel sterkte
toe bij het verwerken van dit verlies.

Teletekst TV Oost:
SV Schalkhaar tekstpagina 479



In memoriam Anton Swartjes
Donderdagavond: trimavond.
Fanatieke, enthousiaste mensen, die
zich na hun dagtaak ontspannen in
de sportzaal met een fris partijtje
voetbal.Anton, laaiend enthousiast,
nimmer ontbrekend, vechtend
voor de overwinning, sportief met
totale inzet, stimulerend voor de
anderen, allen jonger dan hij.
Nadien, gezellig in de foyer van ’t
Haarhuus of elders een borreltje
pakken, ondertussen alweer wat
organiserend bezig: vissen op de
wadden, boot regelen, deelnemers
informeren, altijd bezig met bijna
onuitputtelijke energie.
Daarnaast ook een luisterend oor
voor de ander, helpen waar hulp
wenselijk of noodzakelijk is.

Anton: sportman
Anton: een ‘mens’
Anton: een ‘vriend’
Anton: bedankt.

De Trimploeg
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Verslagen zijn we na het overlijden van ons zeer
gewaardeerde kader- en ondersteunend lid 

Anton Swartjes
Anton was een bijzonder mens. Als vrijwilliger heeft
hij op diverse terreinen binnen onze vereniging bergen
werk verzet. Hiervoor blijven we hem altijd dankbaar.

Wij wensen Diny, de kinderen Monique, Mark, Iwan
en Roy, familie en vrienden veel sterkte toe bij het 
verwerken van dit grote verlies.

Bestuur, schoffelploeg, kaartclub en leden 
SV Schalkhaar

Schalkhaar, 31 oktober 2005

Nieuwe samenstelling bestuur afdeling
Beheer en Onderhoud

Binnen de vereniging zijn verschillende afdelingen actief om de tent draai-
ende te houden. Zo ook de afdeling Beheer en Onderhoud. Binnen onze
afdeling is per heden de samenstelling veranderd. Harry Visser is afgetre-
den als voorzitter. Hij heeft deze afdeling verlaten om zich, nog meer dan
hij al deed, bezig te houden met het nieuwe complex. Ook hier hopen we
op een prettige manier weer met hem te kunnen samenwerken. Nieuwe
krachten bij de afdeling zijn Tonnie de Witte, Erik Nieuwenhuis en onder-
getekende. Hierbij wil ik namens de gehele afdeling Beheer en Onderhoud
Harry hartelijk danken voor zijn inzet.

Namens de afdeling Beheer en Onderhoud,
Peter Cents



De competitie is alweer bijna halverwege. Nog een maandje voetballen, alvorens we ons
kunnen opmaken voor het welbekende kerstdiner en het knallende nieuwjaarsfeest.Tijd
om voor het eerst te kijken naar de prestaties van de verschillende teams.

Zoals we weten is voetbal een raar spelletje, het ene team lijkt niet te stoppen en is al kampioen, ter-
wijl het andere team nog steeds moeite moet doen om het eerste puntje binnen te halen.
Vanaf nu zal er iedere uitgave van ons clubblad een overzicht te bewonderen zijn van de twintig best
presterende elftallen. De positie van ieder team wordt berekend door het aantal behaalde punten te
delen door het aantal punten dat maximaal behaald hadden kunnen worden (dus als alle wedstrijd
gewonnen zouden worden) en dit getal vervolgens te vermenigvuldigen met 100%. Dit geeft vervol-
gens het zogenoemde succesratio! Bij gelijke stand beslist het doelsaldo. Het overzicht is bijgewerkt
tot 16 november.

Pos. Team Wedstrijden Punten+(saldo) Succesratio
1 F5 8 24 (+88) 100%
2 F4 9 27 (+85) 100%
3 F6 9 27 (+70) 100%
4 Sen 6 10 28 (+37) 93%
5 F3 9 25 (+62) 93%
6 Futsal 6 7 18 (+34) 86%
7 Futsal 3 8 19 (+52) 79%
8 Futsal 1 7 15 (+17) 71%
9 Futsal 2 7 15 (+2) 71%
10 F2 9 19 (+36) 70%
11 E1 9 19 (+26) 70%
12 D5 9 19 (+13) 70%
13 D6 9 18 (+33) 67%
14 Sen 3 9 18 (+17) 67%
15 Futsal 4 8 16 (+15) 67%
16 E4 8 16 (+13) 67%
17 E5 8 15 (+7) 63%
18 A1 9 16 (+18) 59%
19 F1 9 16 (+8) 59%
20 D1 9 16 (-9) 59%

Zoals we zien domineert de F-jeugd (te lage indeling of toch echt talent?) voorlopig het klassement
en zijn ze daardoor veelvuldig op de bovenste plaatsen terug te vinden. Maar ook de Futsal presteert,
met vijf van de zes teams vertegenwoordigd, uitstekend.Verder is het bijvoorbeeld opvallend dat het
D1 team zich al in ranglijst heeft gespeeld. Na twee wedstrijden stond het team immers nog met lege
handen, maar had het al wel zeventien maal kunnen vissen. Maar een prima herstel deed wonderen.
Voorlopig zijn alleen de F9, E7 en D2 nog zonder punten, maar ik ben ervan overtuigd dat de eerste
punten ook daar vanzelf binnenstromen. Gewoon hard werken en goed je best blijven doen!

door Rik Ellenbroek
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F5 is eerste koploper in prestatieklassement



Futsal 4 op koers voor Champions League plaats
Zoals in de vorige Goal al gemeld, is de doelstelling van het vierde Futsal team dit jaar
gericht op de Gatorade Cup. Na een overtuigende eerste wedstrijd tegen Excelsior
Rijssen, is het nu wachten op de volgende tegenstander.Wanneer hier meer over bekend
is, zullen we dit zeker kenbaar maken in onze vaste rubriek ‘De 4e helft’.

Naast de Gatorade Cup richt het vierde Futsal team zich nu ook op een plaatsje in de Champions
League voor het komende seizoen. Momenteel staan we, onder leiding van coach Edwin Konijnberg
(en adviseur Joop Span) en kersverse vader, nummer 10 en spelmaker Rob Swartjes steevast op de
tweede plaats. Na enkele monsteruitslagen van gemiddeld acht goals v??r per wedstrijd, zit de drive
er goed in bij het team.Afgelopen week was het zelfs al zover dat de mooiste goal van het seizoen
werd gemaakt. Wederom was het onze spelmaker die bij een 2-1 achterstand, met zijn normaal
gesproken ‘houten’ linkerbeen genadeloos uithaalde en de bal in de kruising joeg. En dat nog wel in
en tegen Colmschate.

Na deze treffer was het ijs weer gebroken en liepen we wederom uit naar een achtklapper. Het moge
duidelijk zijn dat deze speler goud waard is voor het vierde team. Maar niet alleen hij is belangrijk, we
hebben het geluk dat we spelers in huis hebben die van alle markten thuis zijn. Zo stonden onder
anderen Mark, Edwin en Cees al in de goal, en heeft Cees zelfs al als tweede leider en scorebordbe-
heerder opgetreden. Slinkie kent de regels het beste en neemt dus zo nu en dan de fluit ter hand.
Bolle en Ramon zorgen ervoor dat na elke thuiswedstrijd er een teamschotel (gevuld met in ieder
geval een frikadelletje) wordt besteld. Het moge duidelijk zijn dat iedereen zijn taak heeft in dit team,
om ervoor te zorgen dat we een goed, maar vooral gezellig seizoen tegemoet gaan.

Momenteel moeten we alleen nog het derde Futsal team voor laten gaan, maar daar gaat na de
winterstop zeker verandering in komen. Het is niet zo verwonderlijk dat deze jongens bovenaan
staan, gezien het feit dat ze op jonge leeftijd (F- en E-pupillen) bijna allemaal getraind zijn door de spe-
lers van het vierde team.Wij kijken in ieder geval uit naar de tweede ontmoeting, en zullen dan zeker
uit een ander vaatje tappen, dus jullie zijn gewaarschuwd.

Wij nodigen iedereen uit om eens te komen kijken naar de verrichtingen van ons team.Waar en wan-
neer we spelen, is te lezen op de teletekstpagina van Schalkhaar, en hopelijk binnenkort ook op de
internetsite van de club, onder het kopje Futsal 4. Hier wordt hard aan gewerkt.

door Dirkjan Olthoff
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Futsal 4

Waar kan ik 
zaalvoetballen?

Kijk op internet



Net als voorgaande jaren, organiseren wij ook in 2006 een pupillenkamp. Met één ver-
schil: het worden twee kampen. Gezien de grote aantallen D-elftallen (6) en E-elftallen
(8), is het niet meer mogelijk alle jongens en begeleiders op één locatie onder te bren-
gen.Want we hopen en rekenen uiteraard op een grote opkomst. Dit jaar waren we met
120 jongens en 30 begeleiders/organisatie.

Het pupillenkamp 2006 vindt dus verspreid plaats over twee weekenden:
- het weekend van 30/6 t/m 2/7 gaan we met de E-pupillen naar het groepsverblijf ‘De Riethoeve’ te

Willemsoord;
- het weekend van 14/7 t/m 16/7 gaan we met de D-pupillen naar groepsaccommodatie
‘De Christinahoeve’ van de Leemkule te Hattem.

De organisatie is in handen van Gerrit, Johan, Bastiaan en vele anderen. De meesten zijn al diverse
keren als begeleider/organisator mee geweest. Uiteraard zullen wij ons best doen om er weer een
fantastisch weekend van te maken. Met enkele vertrouwde spellen, maar ook met nieuwe activiteiten,
zodat het kamp een geweldige afsluiting van het voetbalseizoen wordt.
Suggesties/ideeën van uw kant zijn van harte welkom.

We zijn genoodzaakt de kosten iets te verhogen; de pupillen gaan nu € 35,- betalen. Uw zoon/doch-
ter ontvangt een inschrijfformulier via de leiders van het team. Meer bijzonderheden volgen.

Organisatie pupillenkamp 2006
Gerrit, Johan, Bastiaan, Mariëtte
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D- en E-pupillen gaan in 2006 apart op kamp
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Door 
Eric Janse



column
Asociaal

Natuurlijk heb ik geen recht van spreken.
Welhaast zeker zie ik het te somber in en
komt alles, zoals zo vaak in het leven, vanzelf
weer goed. Echter... hierover moeten we het
eens zijn: voetbal bij Schalkhaar is een vrije-
tijdsbesteding.
Mede omdat de auto de straat voor een groot
deel heeft opgeëist, is het pupillenvoetbal op
het sportcomplex terechtgekomen. Op straat
vertelt niemand je hoe je de bal moet raken. Je
leert het vanzelf, even of eindelijk verlost van
de discipline thuis en op school.Wat nu doen
wij met die jeugdige vrijheid? We zetten de
jongens na school weer in een rij,
geven opdrachten, eisen discipline
en prediken ieder ons eigen voet-
balgeloof.
Bij vrije tijd hoort een gevoel van
vrijheid. Op het sportcomplex moe-
ten we de verloren vrijheid van de
straat zo dicht mogelijk benaderen.
Dus liever niet op geprogrammeerde
tijdstippen (de vanzelfsprekend goed
bedoelde) aanwijzingen opvolgen van
trainers en leiders die -niets mense-
lijks is hen vreemd- met het pakken
van punten aanzien trachten te win-
nen. Cursussen worden gevolgd, tac-
tieken uitgestippeld, het pure voetbal
de grond in geboord.
Wat zou het mooi zijn wanneer de
jeugd in haar vrije tijd weer de kans
krijgt zichzelf te ontwikkelen. In
Schalkhaar zijn nog wel een paar
pleintjes en trapveldjes waar dat uit-
stekend kan en ook gebeurt. Pruimt de buurt
het niet -alles om ons heen is zooooo geculti-
veerd- dan is en blijft het voetbalcomplex
natuurlijk een voor de hand liggende locatie,
waar met beperkt toezicht heerlijk tegen een
bal kan worden getrapt. Dus geen trainer dan
wel leider die je wil kneden tot een sociaal
spelende pingpongbal die bij het eerste het
beste deukje al verzorging nodig heeft. Het
tekort aan vrijwilligers is meteen voor een
deel opgelost en driekwart van de ballenvoor-
raad kan per luchtschip naar Zuid-Afrika.
Omdat ik natuurlijk ook een beetje realist ben,
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verwacht ik niet dat Schalkhaar in enen haar
pupillenafdeling opdoekt. Probeer daarom
zoveel mogelijk de keuzevrijheid die hoort bij
het voetballen, zeker bij 6- tot 12-jarigen, te
benaderen. Geen of zo weinig mogelijk ver-
plichtingen. Beleving -wat dat mooie woord
ook allemaal mag inhouden- staat voorop; niet
het resultaat. Dat zoeken ze zelf wel op. Nu
lijkt Schalkhaar meer een opleidingsfabriek
waarin een, gezien de leeftijd gemakkelijk te
beïnvloeden spelertje amper ruimte krijgt
zichzelf voetballend te ontwikkelen.
Waarom eigenlijk willen we onze stempel
drukken op de vrijetijdsbesteding van kinde-
ren?’Geduld is een schone zaak’, zei Eva al
tegen Adam. Stop met dagelijks het mooie
voetbalspel te bevuilen. Laat de jongens de wei
in rennen, de stront opruimen die daar al jaren
is blijven liggen en geef ze de kans een eigen
weg te vinden tussen de molshopen.

Ongetwijfeld hebben we dan straks weer
voldoende avontuurlijke voetballers die de

eerste en tweede helft veel belangrijker vinden
dan de derde. Succes, leiders en trainers. Stop

de programma’s maar even in de eigen com-
puter en maak alvast ruimte voor wat
meer asociaal voetbal.

Nog even dit
De vorige Goal. Mooi verhaal van Bart

en Wim Huis in ’t Veld. Bart ken ik nog als
de spijkerharde, bij corners mee naar
voren stormende back van het 1e, die dan
koppend heel wat goaltjes meepikte. Leuk
in zijn opgeschreven herinnering is de

anekdote over de speler die, ondanks
dat hij in het prikkeldraad belandde, de
wedstrijd uitspeelde. Die speler is mijn

broer Jacques. Het was in De Vecht tegen V en
L. Een beetje trots ben ik wel op zoveel hard-
heid in de familie. Mag het even?

Tenslotte
Ook ik heb een paar jaar pupillentraining gege-
ven. Het zou zelfs kunnen zijn dat ik er in het
verre verleden samen met Herman
Sonnenberg sr. (vraag het hem maar even)
mee ben begonnen in ’t Haarhuus. Mea culpa.
Beter alsnog bekeerd dan helemaal verdwaald.

door Chris Tijhaar



In steeds meer gezinnen is het financieel niet haalbaar om kinderen mee te laten doen
aan bijvoorbeeld sport, dans of muziek. Ook de kosten die de school met zich mee-
brengt, zoals voor schoolreisjes, uitstapjes, excursies en schoolkampen zijn voor steeds
meer mensen niet op te brengen. Deze gezinnen kunnen een beroep doen op Stichting
Leergeld Deventer voor financiële ondersteuning.

Voor wie is Leergeld bedoeld?
Leergeld Deventer richt zich op de ouders of verzorgers van schoolgaande kinderen
In de leeftijd van 4 t/m 18 jaar;
Met een laag inkomen, dat wil zeggen ten hoogste 120% van de geldende bijstandsnorm;
Uit de gemeente Deventer;
Die een aanvraag doen voor hieronder genoemde activiteiten.

Om welke uitgaven gaat het?
Schoolreisjes, werkweekenden en schoolkampen;
Sport, muzikale vorming, dans, toneel, creativiteitcursus, etc.;
Overige uitgaven gericht op de ontplooiing van het kind.

Hoe vraagt u de bijdrage aan?
SV Schalkhaar heeft van de stichting Leergeld een aantal aanvraagkaarten ontvangen.Wanneer u daar-
van gebruik wilt maken, meldt u zich dan bij een van de bestuursleden. U kunt uw aanvraag ook recht-
streeks e-mailen naar ikvraagaan@leergelddeventer.nl of telefonisch: 0570-672599.
Meer informatie is verkrijgbaar via www.leergelddeventer.nl

door Peter Visser
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Financiële ondersteuning voor ouders met laag inkomen
Stichting Leergeld Deventer 

laat kinderen meedoen

Bij een afscheid
(met excuses voor de verlate reactie)

Dingen lopen zoals ze lopen, conclusies worden, terecht of onterecht, getrokken en daar
doet dan niets of niemand meer iets aan. Er is voldoende gezegd binnen diverse geledingen
van onze, toen nog, voetbalvereniging over nieuwe interne beleidsafspraken. Dus ga ik daar
dan nu niet verder op in.
Rest mij slechts mijn bewondering en dank uit te spreken voor de inzet van Hennie Huis in
’t Veld. Jarenlang is hij in het bestuur van de afdeling beheer en onderhoud onder meer ver-
antwoordelijk geweest voor de schoonmaak van het gehele gebouw. Naast zijn organisato-
risch werk nam hij ook zelf bezem en hark ter hand. Gelukkig blijft hij in ieder geval voor
dat laatste behouden. Hennie, bedankt!

Verder hebben ook een aantal schoonmaak dames besloten een punt te zetten achter hun
schoonmaakwerkzaamheden op de maandagmiddag eens in de twee weken. Ook bijzonder
spijtig, maar ook hier geldt: het is niet anders. Dus Mimie Huis in ‘t Veld, Joke Haarman,
Dienie Kuyt, Bep Scholte en Willemien Assink: bedankt voor jullie inzet in de afgelopen
jaren!

Namens het afdelingsbestuur beheer en onderhoud,
Harry Visser (voormalig voorzitter)



SV Schalkhaar-lid en vrijwilliger Sander
Steenbruggen vertrok half september
met Herbert Nijhof voor een reis naar
Australië.Via de Goal houdt hij ons op
de hoogte.

Hier een bericht vanuit Istanbul, Turkije. Op
het moment van schrijven is het 6 november
2005 en hebben de dutchglobetrotters.nl een
sightseeing tour gemaakt door het Europese
deel.
We hebben de afgelopen oktober maand erg
veel pech gehad met de auto, maar de vast-
gelopen motor is inmiddels helemaal gerevi-
seerd en de motor doet het weer goed.

De komende weken gaan we via Ankara naar enkele natuurparken.Waarna we in het zuiden richting
Nemrut Dagi gaan. De visa voor Iran zijn inmiddels aangevraagd; die hopen we in Erzerum op te halen.
Door de vertraging met de motor hebben we ruim een maand in Sofia, Bulgarije geleefd en dat is een

ervaring op zichzelf. Nu missen we wel een
belangrijke maand in de planning en
daardoor is het kouder dan de bedoeling
was. De maand december brengen we door
in Iran, waarna we de bergen in Pakistan zul-
len gaan bestormen. Dat zal niet makkelijk
zijn, maar dat was ook niet de bedoeling.

Er sijpelt hier bij tijd en wijle tragisch nieuws
door en ik wil dan ook graag mijn medele-
ven tonen aan de nabestaanden en familie
van Anton Swartjes en de familie Driessen.

We hebben net de ramadan in Havsa -
Edirne meegemaakt en gaan nu wachten·op
Noel. Dit is de Turkse tegenhanger van onze
Sint Nicolaas. Ik heb gezien dat de de sin-
terklaascommissie weer volop bezig is om

de actie op te zetten voor 2005 en daar ben ik erg blij mee. Het is toch mijn oogappel voor wat
betreft het vrijwilligerswerk bij Schalkhaar en ik hoop dat het weer een succes wordt en een steen-
tje bijdraagt aan het nieuwe complex.

Morgen gaat onze baard van ruim een week eraf en gaan we eens naar een originele Turkse kapper.
Dan kunnen we vervolgens fris en guitig het Aziatische deel van de wereld betreden en eens bekijken
of de wijze lessen van Phil de Lange uitkomen.

door Sander Steenbruggen
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Bericht van Sander Steenbruggen
Fris en guitig het Aziatisch werelddeel in



Hoe een vijftigste verjaardag uitliep op een mooie voetbalreünie. Het overkwam Stef
Tijhaar, al jarenlang vrijwilliger bij SV Schalkhaar.

Het zal je maar gebeuren. Je loopt op je vijftigste verjaardag met je vrouw te wandelen op de
Holterberg. Op de terugweg zegt zij dat ze nog even langs haar werk moet rijden om iets op te halen.
Als zij in de buurt van Schalkhaar een afslag
neemt die niet bepaald logisch is, begin je je
te realiseren dat er iets vreemds aan de
hand is. De verrassing is compleet als je
wordt meegenomen naar het complex van
SV Schalkhaar, waar op dat moment een
wedstrijd wordt gespeeld die speciaal voor
jou is georganiseerd.

Het overkwam Stef Tijhaar, die met een
glunderend gezicht vertelt hoe hij onder
valse voorwendselen is meegenomen naar
de Wijtenhorst. Het was deze keer niet
Henny Huisman die deze surprise voor
Stef had georganiseerd. De organisatie was
in handen van zijn vrouw Gerda, Angelique
en Richard van Beek en Chris Tijhaar. Zij
waren al geruime tijd bezig om Stef een
onvergetelijke dag te bezorgen op zijn vijf-
tigste verjaardag.

Stef, die bij SV Schalkhaar bergen vrijwilli-
gerswerk heeft verzet, was jarenlang leider
van diverse jeugdelftallen en ook van het
tweede elftal van onze vereniging. Hij was
dan ook behoorlijk overdonderd toen hij
zag wat er voor hem op touw was gezet.
Onder de bezielende leiding van zijn broer
Jac speelde een oud-tweede elftal, kampioensploeg uit het jaar 1986, tegen een selectie van oud C-
spelers, die Stef ooit onder zijn hoede had. Bij dit oud C-elftal liepen vele bekende gezichten rond,
zoals de gebroeders Bumkes en ook een aantal leden van de familie Span. Spijtig was dat Resit
Schuurman, oud-speler van Go Ahead Eagles en inmiddels spelend voor FC Twente niet aanwezig kon
zijn in verband met een ingelaste wedstrijd van de club uit Enschede. Hij liet zich vertegenwoordigen
door zijn moeder en zus, die een leuk cadeau voor Stef hadden meegebracht.

Pass met links
De gemiddelde leeftijd bij het oud-tweede elftal lag uiteraard nog wat hoger.Toch is het merendeel
van de heren nog actief bij SV Schalkhaar. Marc Welling speelde weliswaar niet mee, maar was van ver
gekomen, evenals laatste man, Michel van Eekert. Ook keeper Jan Slinkman en spelers als Hennie in ’t
Hof en Bert Breider lieten zich van hun goede kant zien. Gastspeler was Ad Aarnink, als vanouds met
de pass met het linkerbeen en ook scorend met het hoofd.
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50e verjaardag wordt 
surpriseparty op de Wijtenhorst



Met familieleden en overige supporters langs de lijn ontspon zich een leuke wedstrijd, waarin het oud
tweede met een 7-4 overwinning aan het langste eind trok. Stef mocht zelf nog komen opdraven om
een penalty te benutten, wat de feestvreugde alleen maar verhoogde.

De reactie van Stef na afloop was duidelijk: ‘Ik ben echt overdonderd, alleen al hoe ik hier naar toe
ben geloodst. Het is toch prachtig als dit op je verjaardag voor je wordt geregeld. Erg leuk om al die
jongens weer te zien. Ik moet zeggen dat ik vooral met het tweede elftal uit die tijd een hele mooie
tijd heb beleefd. Ik heb zelf wel eens gedacht iets te organiseren met dat team uit die tijd.Als dat dan
zonder jouw weten wordt georganiseerd, is dat natuurlijk schitterend.’

’s Avonds trok een groot deel van de voetballers naar Wesepe om daar met andere geno-
digden het feest voort te zetten.

door Paul Veldmate
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Sint bezoekt F-pupillen
Op woensdag 30 november wil Sinterklaas graag alle F-pupillen ontmoeten in de
kantine van SV Schalkhaar! Vanwege het grote aantal kinderen hebben we dit
jaar de groep verdeeld:

17.00 – 18.00 uur voor: F6, F7, F8, F9 en F10 (instroomelftal)
18.00 – 19.00 uur voor: F1, F2, F3, F4 en F5

Bij de uitnodiging die de F-pupillen hebben ontvangen, zit een kleurplaat.
Sinterklaas hoopt dat jullie daar iets moois van maken! Je kunt de kleurplaat uiterlijk maan-
dag 28 november inleveren in de grote ton in het ballenhok.
Graag zien we jullie allemaal op woensdag 26 november. Sint en zijn pieten kijken ernaar uit!

NVA-commissie SV Schalkhaar
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Een vereniging is als een familie, iedereen kent elkaar in meer of mindere mate. Met de
komst van de handbal binnen de vereniging SVS zijn er veel nieuwe leden bij gekomen.
Dit seizoen gaan Esther en Jolanda op zoek naar gezinnen waar zowel gevoetbald als
gehandbald wordt. Deze maand: Kevin en Sharena Manenschijn.

Naam : Kevin Manenschijn
Geboren : 20 februari 1988
Woonplaats : Deventer
School : ROC Aventus,

loopt momenteel stage bij Skims
Familierelatie : broer van Sharena
Hobby’s : voetbal
Favoriete muziek : John Legend
Favoriete eten : pizza

Hoe lang zit je op voetbal : 11 jaar
In welk team speel je : A1
Wie is je trainer : Marcel Emmink
Op welke positie speel je het liefst : linkshalf of mid-mid
Al gescoord dit seizoen : ja, één keer
Je beste herinnering bij voetbal : het kamp van vorig jaar.
Heb je al in andere teams meegespeeld dit seizoen : Ja, ingevallen bij het eerste thuis.Toen

heb ik de laatste vijf minuten meege-
daan. Dat was leuk.

Toekomstverwachtingen voor je sport : zo ver mogelijk komen!
Zijn of waren je ouders ook actief bij de voetbal : ja, mijn vader heeft het tiende geco-

acht. Hij gaat naar bijna alle thuiswed-
strijden van de A1 kijken. Aan het
begin en het eind van het seizoen
organiseren wij ook altijd een uitje
met spelers en ouders, dat is altijd erg
gezellig.

Wat vind je van het samengaan van de handbal en voetbal? 
Daar heb ik niet echt een mening over.

Familieportret



Naam : Sharena Manenschijn
Geboren : 20 juli 1991
Woonplaats : Deventer
School : Revius
Familierelatie : zusje van Kevin
Hobby’s : handbal
Favoriete muziek : popmuziek. Laagtevrees vind ik

ook heel leuk.
Favoriete eten : soep

Hoe lang zit je op handbal : ongeveer zeven jaar.

In welk team speel je : B1
Wie zijn  je trainers : René Maatman en Wim

Woudstra.
Op welke positie speel je het liefst : Opbouw of het midden.
Al gescoord dit seizoen : ja, hoeveel weet ik niet precies.
Je beste herinnering bij handbal : als wij met z’n allen gaan slapen

in het clubhuis!
Heb je al in andere teams meegespeeld dit seizoen : Ja, ik heb al meerdere keren

meegedaan bij dames 2. Heel
anders, maar toch wel erg leuk
en spannend.

Toekomstverwachtingen voor je sport : Zo hoog mogelijk komen!
Zijn of waren je ouders ook actief bij handbal : Ja, mijn moeder heeft zelf

twaalf jaar gehandbald bij WSV.
Daarna is ze ook nog een peri-
ode coach van mijn team
geweest.

Wat vind je van het samengaan van de handbal en voetbal : Heel erg leuk.

door Jolanda Bergman en Esther Middelburg
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Welkom bij S.V.Schalkhaar

voetbal is prachtig.

Strijden om de de bal mag,

maar let op uw sportief gedrag!
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Sinds het begin van dit seizoen is Alfons Jeurnink
actief bij Schalkhaar als trainer en coördinator
van de B-jeugd. Omdat Alfons een betrekkelijk
nieuw gezicht is bij Schalkhaar, werd het tijd om
eens nader kennis te maken met de verse B-
coördinator.

De 42-jarige Alfons is geboren in Colmschate. In het
dagelijkse leven is hij werkzaam bij het UWV als pro-
jectmanager.

Geboren in Colmschate, actief bij Schalkhaar.
Hoe zit dat?
‘Inderdaad, ik ben een echte Colmschate-man.Van mijn
17e tot mijn 27e heb ik in het eerste van Colmschate
gespeeld. Door een scheuring van een kruisband kwam
er een einde aan mijn carrière als selectiespeler. Daarna ben ik bij de begeleiding van het eerste van
Colmschate terecht gekomen. Ik was onder meer assistent van de hier wel bekende Stinus Haan. Ik
heb de trainersdiploma’s TC3 en TC2 gehaald. Ook heb ik nog drie seizoenen het tweede van
Colmschate getraind. Momenteel voetbal ik bij Colmschate in een zaalvoetbalteam.
De reden waarom ik nu actief bij Schalkhaar ben, is dat mijn zwager Ben de Fooy (voorzitter van
Schalkhaar), vroeg of ik interesse had in een technische functie bij de club. Er waren verschillende vaca-
tures. Ik heb toen gekozen voor de functie van trainer van de B2 en die van B-coördinator.
Ik woon trouwens al langere tijd in Schalkhaar. Mijn vrouw, Carla de Fooy, komt er vandaan. En sinds
vier jaar speelt mijn zoon hier bij de pupillen.’

Wat is je algemene indruk van Schalkhaar?
‘Schalkhaar is een prettige club met een goede sfeer en een goede structuur.’

Welke zaken kunnen verbeterd worden?
‘De trainingsfaciliteiten zijn niet goed. Daarnaast valt mij op dat er te weinig kader is.’

Hoe bevalt de functie van trainer? 
‘Ik haal veel voldoening uit het geven van trainingen. Gewoon het spelletje beleven, op het veld staan
met een groep voetballers. Maar ik mis wel de absolute ambitie bij spelers om zichzelf naar een hoger
plan te krijgen.’

Hoe bevalt de functie van coördinator?
‘Ik ging er vanuit dat ik mij vooral bezig zou moeten houden met technische aspecten. In de praktijk
blijkt dat ik me tot nu toe vooral bezig houd met allerlei zaken om het voetbal heen.
B3 bijvoorbeeld heeft geen vaste leider, dus draai ik mee in een roulatiesysteem. Dit houdt in dat ik
met enige regelmaat de B3 coach. Ook allerlei andere organisatorische zaken zoals het mede bepalen
van de opstelling en het regelen van vervoer doe ik erbij.
Door al deze zaken heb ik geen tijd om als een echte coördinator te fungeren. Ik heb bijvoorbeeld
nog geen wedstrijd van de B1 kunnen zien. Gelukkig is de organisatie rond B1 goed geregeld en heb
ik daar dan ook weinig omkijken naar. Maar als coördinator moet je toch wel weten welke spelers er
in de B spelen.’

Alfons Jeurnink, een voetbaldier in hart en nieren



Een week voor dit interview is de vaste leider van B2 opgestapt. Ook dit vergt weer extra tijd van
de coördinator.Alfons geeft aan dat een aantal spelers veel (negatieve) energie vergt. Dit gaat ook ten
koste van spelers die zich wel altijd positief opstellen. ‘Door dergelijke incidenten wordt mij wel een
deel van het plezier ontnomen,’ besluit Alfons.

Noot van de redacteur:
Uit het relaas van Alfons Jeurnink blijkt wederom hoe belangrijk het is om voldoende kader te heb-
ben. Een simpele rekensom geeft aan dat per team van 15 spelers er in principe 30 ouders/verzor-
gers zijn. Het is dan ook moeilijk te verkroppen dat er zo weinig mensen zijn die een kadertaak op
zich willen nemen.

door Gerard Hofsteede
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Schalkhaar en ut nieuwe kompleks (1)
Schalkhaar mot verhuuz’n, nee, ik bedoele nit ut dorp, ma de sportklup, de voet-
bal en sinds kot ok de meid’n van de handbal, want die bint noe ok saam’n gaon
met de voetbal. Det verhuuz’n hef wel wat voot’n in de eerde, det geet zo ma
nit.Wie bint gin klup as de iegels of U.D., die kriegt wel alles veur mekare. Die
zölt ok wel meer invloed hebb’n bie de gemeenteraod.

Schalkhaar haolt ze gewoon an de liene, al pröt die wetholder nog zo mooj, en beloofte koe-
jen met gold’n hoorn’s: ik geleuve der allemaole heel weinig van. Noe, van mie blieve wie
zitt’n waor wie zit, ik hoove gin klup van aover de duuzend leed’n, dan köj as bestuur ut ok
nit meer aoverzeen. Ie hebt dan haost un bestuur neudig die de hele dag werk hef met die
klup, nog meer kommissies, en nog meer leiders, die met de instelling van de jeugd van noe
(nit allemaole..) vaake meer ‘lijder’ bint dan ‘leider’.

En dan, ie kriegt te maak’n met nog meer olders. Olders die wel wat veur de klup doot in
kommissies, in de kantiene, of op andere wieze meedenkt en helpt. Olders die as suppor-
ter langs ut veld staot en ut vaake bèèter weet dan de scheidsrechter of leider. Olders die
hun kind  met un paar euro dropt op de pakeerplaatse en weer afnokt, dezelfde olders die
ok noojt tied hebt um te riejen bie wedstrieden in andere plaats’n.
Verhuuz’n hef zien veur en zien teeg’n, ma laote wie nit te völle heuj op de vörke nemm’n…
Wie könt bèèt’r groot in ut kleine wèèz’n, dan klein in ut groote.

Noe de voetbal is saam’n gaon met de handbal, wodt er aoveral  aover epraot, de kleed-
kaamers, de kantiene en natuurluk ok aover de sjurt. Hoe ut wodt weet ik nog nit zo pre-
sies, ma ik heb heur’n vertell’n, dat in ut voetbalsjurt blauw kump, en in het handbalsjurt wit.
Ik vraoge mie af : weurumme ? Laot toch de voetbal ut vertrouwde zwart wit, en laot ut bie
de handbal ma gewoon blau-blau. Is iederene gelukkig…

Ut loogoo is denk ik uutedacht deur jongeluu, want nit det ik iets teeg’n de Duitsers heb,
ma ut lik verdomd völle op hun aadelaar.

Töt un volgende keer (as det mag van de redaksie…). Dit was wat ernst en wat
kwats van:

Bats



Wie zijn de vrijwilligers van SVS, en wat doen ze zoal? In deze rubriek laten we elke
maand een willekeurig gekozen vrijwilliger aan het woord.

Joyce van Essen (28) is actief voor de afdeling PR en Representatie, de werkgroep Middelen en doet
de contributieadministratie voor de handbal.

Hoe lang ben je al actief binnen de vereniging, en heb je ook al andere taken uitgevoerd?
‘Zo’n twintig jaar geleden ben ik begonnen met handbal. Als klein meisje bracht ik vaak de zondag
door in de sporthal omdat mijn moeder moest handballen. De stap
naar zelf handballen was dan ook snel gezet. Maar dan komt er
natuurlijk ook al snel vrijwilligerswerk om de hoek kijken.Want ook
als je jong bent, kun je natuurlijk wat voor de club doen. Ik heb
jarenlang de Cirkel, ons oude clubblad, rondgebracht. Hier en daar
wat hand- en spandiensten verricht, van helpen bij het jeugdkamp
tot het fluiten van jeugdwedstrijdjes.’

Vanwaar deze functie als vrijwilliger?
‘Ik ben vanuit de handbal gevraagd of ik bij de werkgroep Middelen
en de afdeling PR en Representatie wilde komen. Nu we één vere-
niging zijn, is het natuurlijk van belang dat er bij de verschillende
werkgroepen iemand zit, die de weg binnen de handbal weet te vin-
den.
PR en Representatie heeft verder de nodige raakvlakken met mijn huidige baan. Ik werk namelijk voor
RTV Oost, de regionale omroep voor Overijssel.’ 

Waarmee houd jij je bezig?
‘Ik moest eerst eens in de gaten krijgen hoe alles werkt. De afdeling voetbal is veel grootser van opzet
dan de afdeling handbal. Overal zijn werkgroepjes en commissies voor. Bij handbal werkte het veel
meer één op één, omdat we maar met een klein clubje waren. Dat is nu dus wel even wennen.
Langzamerhand begin ik mijn draai te vinden. Echte vaste taken binnen de werkgroepen heb ik nog
niet.’ 

Waarom past dit vrijwilligerswerk bij jou?
‘Bij RTV Oost ben ik voornamelijk bezig met het maken van nieuwsitems en achtergrondverhalen bij
het nieuws. Ik ga dus elke dag op pad om verhalen op te halen. Het leuke aan PR en Representatie is
dat je nu ook eens vanuit een andere kant leert denken en werken. SV Schalkhaar is een organisatie
die zelf het nieuws kan maken. Bijvoorbeeld rond de organisatie van de fusie, het nieuwe complex, De
Fan en Kunst in de Kleedkamer. Het is dus een leuke uitdaging voor mij om SV Schalkhaar zo goed
mogelijk naar buiten toe te presenteren.’

Wil je vanuit je functie nog iets meegeven aan de lezers van de Goal? 
‘De werkgroep Middelen heeft als doel: geld binnen halen voor het nieuwe complex. Maar het is een
tijdje rustig geweest rond de werkgroep, omdat er nog veel onduidelijk was over het nieuwe com-
plex. Maar nu de plannen concreter zijn, gaan we weer hard aan de slag om zoveel mogelijk geld
binnen te halen voor de vereniging. Onder meer door het bedenken van acties en evenementen. Maar
dat kunnen we niet alleen. De werkgroep heeft dringend behoefte aan vers bloed. Mensen vol leuke
ideeën, die graag de handen uit de mouwen willen steken. Dus….alle hulp is welkom!’

door Paul Veldmate
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Vrijwilliger, ik wel!  



Nog een paar weken en dan staat de winterstop alweer voor de deur.Tijd om even terug
te blikken op de eerste periode van het D1- seizoen.

Vanwege de late zomervakantie hadden we een korte voorbereidingsperiode. Slechts drie oefen-
/bekerwedstrijden stonden er op het programma, voordat de eerste competitieronde van start ging.
Na de eerste oefenwedstrijd (6-2 overwinning op UD) kreeg D1 een zware periode te verwerken.
Er werd met grote cijfers verloren van GA Eagles (8-0) en Heino (6-1).Toch ontkwamen we er niet
aan dat de competitie al begon. DVS’33, die al weken eerder aan de voorbereiding was begonnen in
verband met een andere vakantieperiode, was meteen al een zeer zware tegenstander. Het was dui-
delijk dat de D1 nog zoekende was naar balans, een goede organisatie en vertrouwen.Vooral dat ver-
trouwen liet nog even op zich wachten. Er werd maarliefst met 9-0 van DVS’33 verloren en ook
Zeewolde was met 8-0 te sterk.

Tijdens flink wat oefenwedstrijden en het Zwaluwentoernooi kwam er meer lijn in het spel, werd er
met en voor elkaar gewerkt en werd het vertrouwen opgewekt na enkele zeer goede resultaten.
Overwinningen op SVS C2 (5-3),ABS (5-1),Voorwaarts (2-0), Colmschate (2-1) en Overwetering (3-
1) zorgden ervoor dat de groep weer met volle moed de competitie vervolgde. De eerste punten
werden gepakt tegen Sparta Nijkerk (3-2). Onnodig werd de week erop verloren van de amateurs
van AGOVV (0-2).

Strijdlust 
Het spel werd steeds beter, de strijdlust kwam
steeds meer naar boven en uiteraard het belang-
rijkste, het plezier straalde er vanaf. Er werd ach-
ter elkaar gewonnen van SDV Barneveld (1-4),
Lelystad (4-3) en ASV Dronten (6-2). Na het 4-4
gelijke spel tegen Nunspeet wist D1 ook nog met
1-0 te winnen van IJVV uit IJsselmuiden.
Elke wedstrijd weer moet er geknokt worden
voor een goed resultaat. Dat maakt deze compe-
titie erg leuk en leerzaam.

Vijf weken op rij ongeslagen, een prima
prestatie. Jongens, zorg ervoor dat jullie
met net zoveel inzet en plezier blijven
voetballen.Wij zijn op de goede weg. Mijn
complimenten!

door Niels Visser
trainer/coach D1
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Schalkhaar D1 zocht en heeft gevonden



De laatste aflevering uit het drieluik over onze 60-jarige jubilarissen gaat over Herman
Sonnenberg.

Herman is negen jaar oud, als zijn vader hem opgeeft bij de voetbal. Zoals eerder vermeld, werd er
pas op twaalfjarige leeftijd in competitieverband gespeeld en waren de jongeren veelal overgeleverd
aan het spelen van vriendschappelijke wedstrijden en toernooien in de omgeving.

Herman vertelt: ‘Wat ik mij uit mijn jeugd nog herinner is dat wij training kregen van Theo Leus (zoon
van de toenmalige hoofdonderwijzer) op het veld, gelegen op de plek van de huidige woonwijk ’t
Mensink. Daar balde ik op mijn veel te grote voetbalschoenen, gekregen van mijn oom. Leus was nog
wel eens in voor een spontane actie. Zo liet hij ons op een middag opdraven voor een training en
verstopte hij zich achter een boom.Toen wij verbaasd om ons heen keken, waar de trainer toch bleef,
kwam hij achter de boom tevoorschijn met de woorden: ‘Jongens ’t is mooi weer, we gaan niet trai-
nen maar met zijn allen naar de Deventer kermis.’ Dat was een
hele belevenis. In Deventer kwam je nooit, omdat je bijna alles
op het dorp had. Net als op het Rodatoernooi, eind jaren veer-
tig, waar wij waren ingedeeld bij AGOVV uit Apeldoorn. Spelen
tegen een ploeg van over de IJssel was als spelen tegen een ploeg
uit het buitenland en het klonk nog eens anders dan Lettele,
A.B.S. of Heeten.’

In zijn seniorentijd speelde Herman, voor hij in dienst moest, een
jaar in het eerste. ‘In één van mijn eerste wedstrijden op het
hoogste niveau uit tegen A.B.S stond ik tegenover politieagent
Pronk uit Bathmen, een grote kerel. Om mij van mijn beste kant
te laten zien, gaf ik hem gelijk bij het eerste duel al een beuk. Dat
heb ik geweten. Bij het volgende duel belandde ik onder de
afrastering door buiten de lijnen. Ik wist gelijk dat ik in het eer-
ste voetbalde.’
In dienst was Herman actief als wielrenner. Terug op ’t dorp
voetbalde hij daarna het overgrote deel als rechtshalf in het
tweede en derde. De elftalcommissie, bestaande uit Bernard
Wientjes,Willem Brinkman, Herman Sonnenberg senior en Herman (Blup) van Oldeniel bepaalde in
die tijd de opstelling van de elftallen. ‘Na de vergadering op donderdagavond hingen ze op vrijdag de
opstelling op bij de kerk aan de muur. Als de prestaties tegenvielen werd zo nu en dan een beroep
gedaan op oud Go Ahead-voetballer Udink. Geld voor een trainer was er niet, dus moesten de spe-
lers voor aanvang van de training een bijdrage lappen (meestal een kwartje of dertig cent) en zo werd
Udink per training betaald. Meestal werden dan technische oefeningen gedaan, zoals stoppen, aanne-
men, passen of koppen, wat niet altijd even plezierig was met de harde leren, inclusief veter.’

Plak worst
Herman kon worden bestempeld als een harde werker en zwoeger, in tegenstelling tot zijn broer
Theo, die veel technischer was. ‘Ondanks mijn geringe voetbalcapaciteiten, heb ik toch altijd training
gegeven samen met Ton Aarnink en Chris Tijhaar. De trainingen werden gegeven in ’t Haarhuus en na
de tijd mochten de jongens, als ze wilden, een plak worst ophalen bij mij in de slagerij. Dat liep op het
laatst wat uit de hand omdat dan de winkel op zaterdagmorgen vol stond met pupillen, die later hun
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Uit de oude doos: 
SV Schalkhaar 60 jaar in beweging



lekkernij achterom moesten halen.’ Tegen de jaren zeventig moest Herman zijn actieve loopbaan bij
SV Schalkhaar beëindigen door een enkelblessure, opgelopen op het gravelveld op de enk tijdens een
training. Hij speelde toen in het inmiddels bekende veteranenteam van Van de Liende.

Claxon
Herman bleef echter op alle fronten actief binnen de vereniging. Hij was jaren leider van het tweede
en daarna van het derde elftal. Zo maakte hij van dichtbij de eerste betaalde trainers Waanders en
Knoef bij SV Schalkhaar mee.‘Op het noodveld langs het kanaal overlegden Waanders, Herman Kruit
(toen leider van het eerste)
en ik tijdens de training wie
er zondags moesten spelen.
Als het slecht weer was,
zaten we met zijn drieën in
de auto van Waanders, die
helemaal beslagen was van
de sigarettenrook.Waanders
regelde via de claxon dan de
training. Door een aantal
malen te toeteren, wisten de
spelers wel zo ongeveer wat
ze moesten doen. Waanders
was een prima trainer en
zeker ook een gezellig mens,
niet vies van er één meer of minder. Ik weet nog dat hij op een doordeweekse avond de kantine ver-
liet en een kwartier later weer binnenkwam met de mededeling dat hij zijn auto in de maïs had gepar-
keerd. Moesten we met het resterende elftal, dat nog in de kantine zat, zijn wagen tussen de planten
wegduwen.
Knoef was een trainer, die, in tegenstelling tot Waanders, de oefeningen voordeed. De oud-Go Ahead
speler (moest door blessures noodgedwongen stoppen met profvoetbal) had een goede technische
bagage.Tijdens een training van Knoef zat mijn broer Theo op een paal langs de kant van het veld te
kijken. Knoef besprak met zijn spelers hoe een bal over lange afstand te passen. Op een gegeven
moment zei hij: ‘Zie je Theo Sonnenberg daar zitten?’ Vervolgens haalde hij aan en de bal vloog over
lange afstand precies op het achterwerk van mijn broer, die daardoor van de paal afdonderde.’

Schoensmeer
‘Ik was een serieuze leider en duldde geen gekkigheid. Ik heb ooit de drie broers De Fooij in de rust
eruit gehaald, omdat ze met elkaar lagen te bekvechten in de eerste helft. Ik was het zat en zei tegen
Waanders, die regelmatig bij het tweede kwam kijken:‘Ik haal ze alledrie eruit, dan maar met tien man
verder.’ Waanders vond het geen goed idee, omdat hij vond dat je het niet kon maken. Hij wilde niet
mee de kleedkamer in. Uiteindelijk werd de wedstrijd met tien man nog wel gewonnen. Ook herin-
ner ik me nog Theo Hagen die als vertegenwoordiger in de kleedkamer nog wel eens de jongens het
een en ander probeerde aan te smeren. Op een gegeven moment zat hij potjes schoensmeer te
demonstreren. Ik zei:‘Wegwezen met die handel, omkleden want we moeten zo aan de bak.’ Theo liet
zich echter niet de kaas van het brood eten en ging doodleuk in de kleedkamer van de tegenstander
Diepenveen verder.

En zo waren er meerdere momenten. Een competitiewedstrijd op de enk tegen Go Ahead een dag
na carnavalsavond. Bijna het hele elftal was in de olie. Gerard de Haan, normaal gesproken een bik-
kelharde verdediger, trok bij kopduels zijn hoofd terug. Waanders stond verbaasd langs de kant te
schreeuwen van: ‘Wat is dit toch?’ Pas later toen De Haan geblesseerd op de grond lag en Waanders
ook even kwam kijken zei hij: ‘Nou weet ik wat de jongens mankeert; ze stinken een uur in de wind.’
Maar wat me als leider het meest is bij gebleven, is dat we samen met het eerste erg ver kwamen in
de beker. Het voetbaljaar kan ik me niet meer herinneren, maar wij moesten uit tegen het eerste van
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Heeten en ons eerste speelde thuis. In een geweldige wedstrijd hielden we Heeten op een gelijkspel,
dus verlenging was noodzakelijk. Ons eerste had thuis gewonnen en was dus op de hoogte van de
situatie in Heeten.Waanders snelde met zijn spelers naar Heeten om ons bij te staan, immers een
overwinning voor ons zou betekenen dat we in de volgende ronde tegen mekaar zouden spelen, in
de halve finale, als ik me niet vergis. Maar Heeten scoorde in de verlenging en bekerde verder tegen
ons eerste, die ze later ook zouden verslaan. ’s Avonds kwam Tonnie te Boekhorst bij mij langs en
klaagde over pijn in zijn been.Toch maar even naar het ziekenhuis, waar bleek dat hij zijn kuitbeen had
gebroken. Leider zijn was in die tijd, verzorger, grensrechter, en aanspreekpunt, eigenlijk zo’n beetje
alles bij mekaar.”

Boerenkoolfuif
Onder de voorzitters Holthuis en Andree zat Herman in het jeugdbestuur en was belast met onder
andere het organiseren van droppings, boerenkoolfuiven en barbecues. Later maakte hij deel uit van
het hoofdbestuur onder leiding van Henk Verkerk, die na de bestuurscrisis in de begin jaren negentig
de vereniging op bestuurlijk vlak weer de juiste richting op moest krijgen. Herman vertelt: ‘Financieel
stond de vereniging er op dat moment niet rooskleurig voor. Met de grote verbouwing en het jubi-
leum op komst heeft het bestuur hard moeten werken om de zaak op orde te krijgen, wat uiteinde-
lijk ook wel is gelukt. Ik heb nog samen met de penningmeester Jan Hullegie in Deventer achterstal-
lige contributie proberen te innen bij oud-leden, woonachtig daar. Ik kan je vertellen dat dat niet altijd
een pretje was.Verkerk was volgens Herman een goede voorzitter. Ik had hem geweldig hoog zitten.
Hij liet iedereen in zijn waarde en was bestuurlijk erg bekwaam. Het mooiste wat ik me van hem her-
inner is dat we samen op het gemeentehuis met burgemeester Van de Berg bezig waren over het spe-
len op de velden bij de kazerne. Het ging Verkerk allemaal niet snel genoeg en op een gegeven
moment stond hij op en snauwde:‘Je bent nog trager dan een slak op een teerton.’ Had je het hoofd
van van de Berg moeten zien.’

Herman startte 27 jaar geleden met Herman Kruit de training van de lagere elftallen op de donder-
dagavond, iets wat heden ten dage nog steeds plaatsvindt. Hij volgde daarvoor met Kruit en Wim
Hullegie een trainerscursus.Verder was Herman nog actief als lid van de schoffelploeg en de spon-
sorcommissie en draait hij nog steeds bestuurskamerdienst. Ook zette hij het dorpsarchief en het
voetbalarchief op, wat hij dit jaar overdroeg aan Wolf Bömer en Andries de Lange.
Herman begon als slagersknecht bij verschillende slagerijen in Deventer. In 1961 opende hij zijn eigen
slagerij aan de Oerdijk. De zaak groeide uit tot een begrip in de regio. Met zijn eigen gemaakte worst
sleepte hij enkele prijzen in de wacht en ook kreeg hij de gouden ambachtsring uitgereikt voor zijn
grote verdiensten in het slagerswezen. In 1988 deed hij de zaak over aan de firma Jansen.

door Michel Hulman

20 GOAL



21GOAL



Het stond weer lekker vol op de parkeerplaats bij het clubhuis om kwart over elf. De
jongste handbalsters van Schalkhaar hadden 12 november een ‘afspraak’ met de dames
van Kwiek Raalte. Met bijna net zoveel ouders als speelsters (en dat zegt wat, aangezien
er maar liefst zes wisselspeelsters waren) werd koers gezet naar Raalte.

De jongedames hadden er zin in: nog voordat de ouders goed en wel op de tribune konden gaan zit-
ten, scoorde Kelsey de openingstreffer. De sfeer zat er op de tribune direct goed in!
Het breed maken van het veld ligt de meiden nog niet helemaal: uit een ‘potje met pieren’-situatie is
het moeilijk scoren en meestal resulteert dat in een tegendoelpunt. Dat kwam dankzij vele reddingen
van Manouk (onze keeper in de eerste helft) pas in de tiende minuut. Na vijftien minuten wist Kwiek
nóg een puntje te scoren, maar binnen een minuut wist Kelsey de ruststand op 2-2 te zetten! 

In de tweede helft stond Marieke klein maar dapper haar mannetje op doel: in de eerste minuut wist
ze al drie ballen uit het net te houden! Kelsey (die – evenals Iris - haar afscheidswedstrijd bij de D´tjes
speelde) had de smaak goed te pakken door in de 3e en 4e minuut nogmaals te scoren (2-4). Helaas
kwam toen Kwiek ook weer bij de positieven en frommelde er direct daarna hun 3e doelpunt in (3-
4), gevolgd door een snoeiharde bal links in het doel, waar voor Marieke geen houden aan was, voor-
al omdat de verdediging zich even aan de andere kant
van de cirkel ophield! Jammer, we stonden weer gelijk
(4-4), en nog geen minuut later zelfs achter met 5-4.
Pogingen van Daphne, Sharona, Lisa en Manouk om te
scoren bleven zonder succes, maar vanuit een hoek-
worp door Louisa kwam de bal bij Kelsey terecht en
die wist er wel raad mee: 5-5 gelijk!

Door een toverbal bij keeper Marieke kwam Kwiek in
de 15e minuut van de 2e helft weer op voorsprong (6-
5) maar wij hadden onze scherpschutter Kelsey deze
wedstrijd nog, en daar werd gebruik van gemaakt: vier
minuten voor het einde schoot ze haar 6e doelpunt
het net in.

Vlak voor het eind stuiterde er nog een geniepig bal-
letje van Kwiek langs Marieke heen en in de laatste
minuut wist één van de Kwiek-speelsters met een
mooie break-out de eindstand 8-6 te realiseren. Het was een spannende wedstrijd. Het is leuk om te
zien dat de meiden, die nog geen jaar samen spelen, steeds een stukje beter gaan spelen. Niet altijd is
dat zichtbaar aan de uitslagen van de wedstrijden, maar er zit erg veel vooruitgang in het samenspel
en de balbeheersing. Daardoor is het kijken naar de jongste handballertjes ontzettend leuk. Kom maar
eens kijken bij één van de volgende wedstrijden hoe Yahaira, Manouk, Melissa, Marloes, Marieke,
Sharona, Daphne, Louisa, Sanne, Sanne en Jiske zich 2x 20 minuten op het veld uitleven! Helaas zullen
ze daarbij Iris en Kelsey moeten gaan missen, omdat deze beide jongedames bij de C-jeugd gaan spe-
len. Succes gewenst!

door Irma Mekers
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Jongste handbalsters maken goede vorderingen
Scoren in Raalte

Eerst goed, toen iets minder
We hebben in Raalte gespeeld. Eerst ging het
heel goed, toen iets minder, toen weer goed
maar later weer iets minder.We hebben heel
goed overgespeeld en niet veel gestuiterd, dat
ging goed.
In de rust stond het 2-2. Daarna gingen we
weer verder, we hebben voor gestaan met 2-4
en 3-4 en toen werd het 4-4, niet leuk dus!
Snel doorspelen. ‘Hup Schalkhaar gaat er flink
tegen aan!’ Kelsey had een doelpunt gemaakt
en toen schreeuwden Iris en ik ‘nog een, nog
een’, maar dat lukte helaas niet. Schalkhaar
heeft tenslotte verloren met 8-6, helaas. Maar
de volgende keer gaan we winnen!

door Marloes Savelkoel



Aan het begin van het veldseizoen
zijn Marianne Zwiers en Inge de
Witte begonnen als trainsters van
ons jongste handbalteam. Het
begon als ondersteuning bij de trai-
ningen, want het werd wel een erg
grote groep om als trainer alleen
voor te staan. Inmiddels zijn ze niet
meer weg te slaan bij de meisjes en
trainen en coachen ze onder bege-
leiding van Renate Huis in  ’t Veld
de combinatiegroep van de meisjes
D-jeugd en Mini’s. Een gesprek met
de jonge trainsters.

Jullie zijn nu een al paar maanden ‘in opleiding’ voor trainster. Hoe vinden jullie het tot
nu toe?
Marianne: ‘Ik vind het heel erg leuk. Het is een leuke groep meiden die plezier hebben in het hand-
ballen. Iedere week ga ik met veel plezier naar de sporthal om ze training te geven.’
Inge: ‘Natuurlijk vind ik het ook leuk, anders deed ik het niet. Sommige meisjes zijn nog erg klein en
hebben veel begeleiding nodig. Ze zijn allemaal erg aanhankelijk en iedere week weer dolblij om je te
zien. Gillend pakken ze je vast aan je benen en armen, soms staan ze met zijn vijven aan je te trekken,
daar moet ik dan wel erg om lachen.’

Hoe zijn jullie er bij gekomen om training te gaan geven?
Inge: ‘Vorig jaar is er binnen de afdeling handbal een enquête gehouden onder alle leden. De vraag
daarin was of we buiten het handballen nog iets anders wilden doen binnen de vereniging. Zowel
Marianne als ik hebben daarop ingevuld dat het ons wel leuk leek om training te gaan geven.Aangezien
er altijd wel een tekort is aan trainers en coaches, werden wij met open armen ontvangen.’
Marianne: ‘Een van de redenen was ook dat we allebei de opleiding onderwijsassistente volgen.We
doen hierdoor veel ervaring op met het omgaan met kinderen.Als we klaar zijn met de opleiding gaan
we beiden nog door met de Pabo en daarvoor kunnen we het natuurlijk ook goed gebruiken. Het is
voor ons een goede leerschool. En mooi meegenomen voor de vereniging.’

Jullie coachen ook bij de wedstrijden. Hoe pak je dat aan?
Marianne: ‘Tijdens de wedstrijden is Renate er ook bij om ons te begeleiden.Vaak staan wij gesplitst:
één bij de aanval en de ander bij de verdediging. Op deze manier kunnen we ze altijd aanwijzingen
geven wanneer dat nodig is.’
Inge: ‘Ik kan er helaas niet iedere zaterdag bij zijn, omdat ik een bijbaantje heb als kinderoppas. Maar
als ik er ben dan vind ik het geweldig. De meisjes zijn erg enthousiast in de wedstrijd en willen het
liefst alleen maar scoren. Om dit goed te laten verlopen, moet je af en toe best hard schreeuwen
anders horen ze je niet. Dat is wel eens lastig.’ 
Marianne en Inge: ‘De begeleiding van Renate kunnen we nu nog erg goed gebruiken. Er zijn situaties
waarin wij nog niet zo goed weten hoe we moeten handelen en dan is het prettig om iemand achter
de hand te hebben die het voor je oplost. In de toekomst zullen we dit zelf moeten doen en we zijn
ervan overtuigd dat dit helemaal goed gaat komen!’

door Esther Middelburg
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Het tweede damesteam van de afdeling handbal kan al jarenlang vertrouwen op het
kunst en vliegwerk van hun keepster Joke Balster. Dat gegeven is op zich niet zo heel bij-
zonder, want in de handbalwereld blijven keepsters vaak langer bij een team ‘hangen’,
Wat Joke wel bijzonder maakt, is dat ze al bijna 60 jaar oud is en nog steeds zonder pro-
blemen in een split zakt en naar alle hoeken van de goal duikt. Op deze manier houdt zij
de goal schoon.Tijd voor ons om eens te kijken wat haar geheim is...

Hoe is je handbalcarrière begonnen?
‘In 1959 ben ik lid geworden bij Actief, dit was een van de handbalverenigingen in Deventer. Ik was
toen een jaar of dertien en handbal leek me wel een leuke sport. In het begin was ik gewoon een veld-
speelster maar na ongeveer een half jaar ben ik al gaan keepen, dat was wat ik echt leuk vond.’

Keepen is een vak apart; moet je er aanleg voor hebben?
‘Je kunt er natuurlijk op trainen, maar aanleg heb je toch wel nodig om een balsport te beoefenen.Als
keeper dus ook. Je moet lenig zijn en een snelle reactie hebben. De ballen die op je afgegooid worden
zie je soms pas op het laatste moment aankomen, en dan moet je nog op tijd een arm of een been uit
kunnen steken.’

Hoe ben je bij Schalkhaar terecht gekomen?
‘Ik ben destijds als trainster aangetrokken, dit zal begin jaren tachtig geweest zijn. Op dat moment
speelde ik zelf niet meer, maar na een aantal jaar begon ik het toch wel te missen. Ik heb toen beslo-
ten om weer actief mee te gaan doen en heb het keepen weer opgepakt.Tussendoor bleef ik training
geven aan verschillende teams. Dit jaar ben ik begonnen met het trainen aan de C3, en daar heb ik
nog steeds veel plezier in.’

Je bent het oudste spelende lid bij de handbal. Hoe ervaar je dit?
‘Leuk, het houdt me jong. Ik blijf op die manier bij de tijd. In de kleedkamer hoor je alle verhalen van
de meiden die net weer een nieuw vriendje hebben of op zichzelf gaan wonen.Weer anderen gaan al
trouwen of zijn in verwachting. Het is een heel gevarieerd gezelschap maar we kunnen allemaal goed
met elkaar opschieten.Wel merk ik soms dat het leeftijdsverschil toch wel wat gaat uitmaken.Als ze
het hebben over uitgaan, dan is dat voor mij een beetje ver van m’n bed. Dat is voor mij ook de groot-
ste reden dat ik na het volgende seizoen met ‘pensioen’ ga. Er komen dan weer een aantal meiden
over van de jeugd die weer een stuk jonger zijn.’

Hoe ziet de toekomst er voor jou uit?
‘Na het volgend seizoen stop ik definitief met handballen. Dat wil natuurlijk niet zeggen dat ik niet
meer actief blijf binnen de vereniging. Ik heb me dit seizoen aangesloten bij de technische commissie
om hen te ondersteunen met een aantal taken. Dat vind ik leuk en blijf ik voorlopig nog wel even doen.
Misschien komt er in de toekomst nog wel wat anders op m’n pad waar ik me voor in kan zetten. Dat
ik stop met handballen wil nog niet zeggen dat ik helemaal stop met sporten. Ik ben al op zoek naar
een leuke sport.’

Je bent bijna 60 jaar en nog steeds een goede keepster.Wat is je geheim?
‘Gewoon doorgaan en in beweging blijven. Het is niet zo dat ik er echt moeite voor hoef te doen. Ik
denk wel dat het bij mij in de genen zit. Sommige mensen blijven nu eenmaal langer lichamelijk fit en
lenig, daar ben ik er een van.’

door Esther Middelburg
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Een keepster van bijna 60:
‘Gewoon doorgaan en in beweging blijven’



Zaterdag 22 oktober 2005 Verschijning clubblad GOAL 
Dinsdag 25 oktober 2005 Oranje Nassau – SV Schalkhaar (Beltona)
Zondag 30 oktober 2005 Rigtersbleek – SV Schalkhaar
Zondag 06 november 2005 SV Schalkhaar – De Zweef
Woensdag 09 november 2005 Buitengewone Ledenvergadering
Zondag 13 november 2005 Tubantia – SV Schalkhaar
Dinsdag 22 november 2005 SV Schalkhaar – DOS ’37 (Beltona)
Woensdag 23 november 2005 Algemene Ledenvergadering
Zaterdag  26 november 2005 Verschijning clubblad GOAL
Zondag 27 november 2005 SV Schalkhaar - RDC
Vrijdag 02 december 2005 Sinterklaasactie
Zaterdag 03 december 2005 Sinterklaasactie
Zondag 04 december 2005 SV Schalkhaar - Colmschate
Zondag 04 december 2005 Sinterklaasactie
Maandag 05 december 2005 Sinterklaasactie
Zondag 11 december 2005 PH – SV Schalkhaar
Zaterdag 17 december 2005 Verschijning clubblad GOAL
Zaterdag 07 januari 2006 Sportontbijt E- en F-pupillen
Zondag 08 januari 2006  Nieuwjaarsreceptie
Zaterdag  28 januari 2006 Verschijning clubblad GOAL
Dinsdag 21 februari 2006 SV Schalkhaar-Hulzense Boys (Beltona)
Zaterdag  25 februari 2006 Verschijning clubblad GOAL
Dinsdag 14 maart 2006 SV Schalkhaar – Oranje Nassau (Beltona)
Zaterdag  25 maart 2006 Verschijning clubblad GOAL
Zaterdag  22 april 2006 Verschijning clubblad GOAL
Zondag 30 april 2006 Koninginnedagfeest 
Vrijdag 26 mei 2006 Schalkhaar Life!
Zaterdag  27 mei 2006 Verschijning clubblad GOAL
Zaterdag 27 mei 2006  Schalkhaar Life!
Zondag 28 mei 2006 Schalkhaar Life!
Zaterdag  24 juni 2006 Verschijning clubblad GOAL

Activiteiten voor de verenigingskalender kunt u doorgeven aan Rudy Brouwer
(06-30264045) of webmaster@svschalkhaar.nl Bovengenoemde data zijn
onder voorbehoud van wijzigingen.
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Verenigingsagenda 2005-2006



Kerstbingo
vele leuke prijzen!

Zaterdag
17 december
Aanvang 20.00 uur
Sportcomplex De Wijtenhorst Schalkhaar
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